

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-TAHDITH FOR REAL ESTATE INVESTMENTS COMPANY Date: 23-10-2021 01:40:49 PM Subject: Share price rise</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التحديث للاستثمارات العقارية التاريخ: 23-10-2021 01:40:49 PM الموضوع: ارتفاع سعر السهم</p>
<p>With reference to the above subject and to your letter No. 11/1/21/01917 dated 10/17/2021, and according to the disclosure instructions and with the aim of protecting investors, please kindly note that the company does not have any important statements, directives, or important matters. Disclosure, and that the increase in the share price is the result of supply and demand operations.</p>	<p>بالإشارة الى الموضوع أعلاه و الى كتابكم رقم 11 / 1 / 01917 بتاريخ 17 / 10 / 2021 , وحسب تعليمات الافصاح وبهدف حماية المستثمرين , يرجى التكرم بالعلم بأنه لا يوجد لدى الشركة اية بيانات أو أمور جوهرية أو أحداث هامة أو قرارات أو توجيهات هامة تستدعي الافصاح , وأن إرتفاع سعر السهم هو ناتج عمليات العرض والطلب .</p>
<p>20-10-2021</p>	<p>20-10-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Mohammad hefzi tbaileh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Mohammad hefzi tbaileh</p>